

Referat bestyrelsesmøde på skype 12/8-20 kl. 20.00

Afbud fra Søren
Nye klasserepræsentanter deltager i møde.

1. Godkendelse af referat møde Nisseringen

Godkendt

2. Nyt fra klasserepræsentanten

Har snakket med BU vedr. junior xtreme, de må pt. ikke træne i DK. Det skal med på møde i Odense, at de skal have lov at træne i DK, da det er klasser i NEZ og RallyX Nordic. Dem, der evt. ønsker xtreme junior, må begynde at arbejde for rammerne for at åbne klassen i DK, at der bliver mulighed for at få boks lavet i DK, så de f.eks. ikke skal sendes til Finland. Der snakkes om muligheder for at kontrollere bokse i Xtreme, så der køres standard.

Forslag vi sender ind, gælder i 2 år. Forslag kan også sendes ind til næste år.

Spørgsmål vedr. dæk, hvorfor det låst? Det følger NEZ reglement, så det skal ændres der, hvis det er.

Jesper bliver klasserepræsentant for mini, 85 ccm, 125 ccm og 250 ccm

Jan bliver klasserepræsentant for 450 ccm, 650 ccm og xtreme.

Jesper er medlem i bestyrelsen.

Jesper og Jan aftaler hvilke opgaver, de hver især tager.

3. Reglementsændringer

2 forslag sendes ind, det med baglygte og benzinbane.

Spørgsmål vedr. m2 i ryttergård, er 36 m2 nok? Bestyrelse er enige om at sende forslag ind på 50 m2 i ryttergård.

Ønske om 1 løb på Tommelille, hvis dette bliver muligt ønskes at man må smide 2 løb væk, i stedet for 1 som sædvanlig. Bliver det ikke til noget med Tommelille følges nuværende sportsligt reglement.

4. Nyt fra formanden

RC vil også køre løb i Tommelille, de har lavet en aftale i maj. Der snakkes om, om vi skal arbejde videre med RC om DM-løb i Tommelille samme dato? Enighed om at arbejde videre med det.

5. **Nyt fra kasserer**

De første præmiepenge er kommet på kontoen.

6. **Låne/udlejningskart**

Der er snakket med MNJ, de vil ikke være med til at leje karten ud. Den kan prøves til f.eks. åbent hus. FSAS kart kører ikke i øjeblikket. Ole skriver til de 2 klubber.

Der skal arbejdes videre med at køreforeningen skaffer kart til udlejning, så evt. nye kører kan prøve. Der kan evt. søges midler.

7. **Fighterpokaler og afstemning til dette**

Der skal laves opslag vedr. afstemning på facebook og mail. Der skal gøres opmærksom på, at det er kun medlemmer af køreforeningen, der kan modtage fighterpokalen og kan stemme om modtager. Fighterpokaler 2019 skal afleveres i Esbjerg til Anja. Jesper finder ud af en til at gravere pokaler. Påmindelse til kørere om aflevering af fighterpokaler.

8. **Pokaler/blomster til Finalen CK & RC**

Der bestilles buketter og kranse sammen med RC. Anja har fået lavet et godt tilbud.

Der er bestilt pokaler, også i samarbejde med RC.

9. **Kalender 2021/Løb Tommelille**

Der sendes brev til alle klubber med ønske om 1 løb på hver bane og ønske om at køre med RC på de baner, hvor det er muligt. Ønske om 1 løb på Tommelille, hvis dette bliver muligt ønskes at man må smide 2 løb væk, i stedet for 1 som sædvanlig. Bliver det ikke til noget med Tommelille følges nuværende sportsligt reglement.

Der sendes brev og forslag til kalender til klubberne. Jesper og Jan laver forslag.

10. **Evt.**

Intet

11. **Næste møde**

26. august 2020, kl. 20.00.